
 

 

 

 
 

 

 

Dato: 02-11-2018 

Ref: EHL 

 
 

Side 1/4 

AARHUS 

UNIVERSITET 

 

Møde den: 06.11.2018 kl. 10-12 

1445-031 (vært: Anne) 

VEST båndmøde 

 

Deltagere: Jesper Sølund Hansen (AR), Lisette Prins (HE), Birgitte Casten-

skjold Viborg (ASE), Jesper Qvistgaard (Aarhus BSS/Båndordfører), og Esben 

Højbjerre Larsen (koordinator) 

Afbud: Anne Christine Teglborg (AU UDD) og Eva Kvistgaard Arent (ST),  

Gæster: Tobias Fuglsbjerg Aakjær og Sara Lentz Jørgensen, Studenterrådet, 

medvirker under pkt. 2 (aflyst) 

REFERAT 

 

 

 

Punkt 1 Til orientering (10 min) 

Beskrivelse Fast punkt. 

 
 Status: AU Helpline 

Referat AU Helpline har i opstartsfasen ikke fået så mange opkald, som 

man kunne ønske. De vil derfor etablere et chattilbud som sup-

plement til telefonlinje og derudover intensivere markedsførin-

gen af Helpline rundt omkring på campus. 

 

AU Helpline skal tilføjes til tilbuddene på Styrk dit studieliv. Li-

sette tager inputtet med til trivselsgruppen. 

 

VEST-båndet inviterer Eva Poulsen til et statusmøde engang i 

det nye år. 

 

Punkt 2 Drøftelse: Studenterrådets stressundersøgelse + vur-

dering af stress-app (ca. 10:15) 

Beskrivelse v/Lisette 

 

Dialog om studenterrådets nylige stressundersøgelse samt be-

dømmelse af Resilios stressapp. 

 

Referat Afbud fra Studenterrådet. Punktet udskydes til næste møde. 

Punkt 3 Evaluering: Tinto-seminar + frokostmøde 
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Beskrivelse v/Esben 

 

Hvordan synes vi, at det gik? Hvad tager vi med os derfra? 

 

Referat VEST-båndet har næsten kun fået positivt feedback på Tinto-

seminaret. Der er stor begejstring at spore hos de fleste delta-

gende vejledere. Vincent Tinto var meget inspirerende, selvom 

det momentvis kunne være lidt svært at forstå hans oplæg. 

Der var også stor ros til afviklingen af arrangementet, som blev 

varetaget med kyndig og professionel hånd. I den forbindelse 

skal arbejdsgruppen have cadeau for at have givet Tinto en klar 

fornemmelse af vores ønsker til emner og form. 

 

På visse af workshoppene var det lidt så som så med faciliterin-

gen. En anden gang bør der ses mere systematisk på, hvordan 

man sammensætter grupperne, så de skaber det rette miks 

mellem forskellige fagligheder.  Dette lykkedes på VIA, hvor en 

række vejledere fra AU deltog, hvor det især var blandingen af 

folk fra forskellige institutioner i workshopgrupperne som 

skabte en god dynamik. De fleste finder det ærgerligt, at der 

ikke var flere undervisere og studerende med, da disse kunne 

have nuanceret diskussionen yderligere. 

 

Punkt 4 Status: Grønlænderprojekt 

Beskrivelse v/Esben 

 

Kort status på projektet. Derudover vil Rådgivnings- og støtte-

centret gerne have en kort tilbagemelding fra VEST-båndet 

vedrørende antallet af nye studerende med grønlandsk bag-

grund, som er henvist til dem, og hvad baggrundene for hen-

visningen eventuelt har været. Det kunne også være interes-

sant at høre, hvordan man oplever de studerendes reaktioner 

på henvisningen og vejledernes refleksioner i det hele taget. 

 

Referat VEST-båndet ser sig ikke i stand til at svare kvalificeret på, 

hvordan de forskellige henvisninger er foregået, og hvad bag-

grundene for dem har været. Vi synes umiddelbart at femten 

henvendelser lyder som et tilfredsstillende antal. AU har i alt 

haft 17 nye studerende med grønlandsk baggrund, hvilket så 

betyder, at to ikke har taget imod tilbuddet. Det må betegnes 

som en en succes. 
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Punkt 5 Drøftelse:Fælles aftale med Gecko 

Beskrivelse v/Lisette 

 

Mogens Toft fra Indkøb har oplyst os, hvilke krav og rammer en 

fælles aftale med Gecko skal opfylde. På basis af denne tilbage-

melding skal båndet afgøre, om der er interesse for en samlet 

Gecko-løsning for hele VEST.   

 

Bilag: Se mail fra Mogens Toft i båndmappen for ”2018-11-

06”. 

Referat Vi kan sandsynligvis presse Gecko ned i pris, hvis vi laver en 

fælles aftale. Indkøb vil gerne lave aftalen for os i fe-

bruar/marts, hvis det har interesse. Dog skal vi i udbud, hvis 

prisen overstiger en vis beløbsgrænse.  

 

Emnet sættes på som beslutningspunkt først i det nye år. 

 

Punkt 6 Prioritering af kommende besøg i VEST-båndet 

Beskrivelse v/Esben 

 
 Studenterpræsterne 

 ESDH og uddannelsesområdet (Lasse Damgaard Møl-

ler, Aarhus BSS)  

 SPS (4. dec) 

 AU Helpline  

 Temamøde om kommunikationsopgaver i VEST 

 

Referat Prioriteret rækkefølge: 
 

 Studenterrådets stressundersøgelse: 20 november 

 SPS: 4. december 

 Temamøde om kommunikationsopgaver i VEST: Før 

jul – temamøde. 

 ESDH og uddannelsesområdet (Lasse Damgaard Møl-

ler, Aarhus BSS): Inden jul  

 Studenterpræsterne: januar 

 AU Helpline: februar/marts 
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Pipeline: 

Opfølgning: Nedlæggelse af engelske fagsider 

Præcisering af VEST’s rolle i forhold til kommunikationen med de studerende 

 

Kommende møder: 

 

Dato Tid Sted 

20.11.2018 10-12 1521-220 (Eva) 

04.12.2018 10-12 Navitas 3210-03.068 

(Birgitte) 

 

 

 

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er 

torsdag inden 12. 

 

 

 

Punkt 7 Evt. (10 min) 

Beskrivelse Bordet rundt. 

Referat Birgitte:  

Opslag for ny studenterpræst, der skal dække Aarhus C med 

base på VIA. 

 

Lisette: 

Uddannelsestjekker-projekt er i god gænge. 

 

Jesper: 

Arnold Boon på besøg på ARTS i denne uge. 


